



## Robin

Robin has worked for over 30 years in marketing communications both for industry, services, and the public sector.

He has been teaching Business English to professionals and higher education students both in universities and business schools for the past fifteen years.

Robin has specialist knowledge of the building and environmental business sectors where he continues to work as a part-time consultant.

During his conversation classes at the CCB he focuses on topics that correspond to the professional background of each participant as well as topical news subjects.

## Robin

*... a travaillé pendant plus de 30 ans dans le domaine de la communication marketing pour l'industrie, les secteur tertiaire et le secteur public.*

*Depuis 15 ans, il enseigne l'anglais des affaires à des professionnels et à des étudiants de l'enseignement supérieur dans différentes universités et des écoles de commerce.*

*Robin a des connaissances spécialisées dans les secteurs du bâtiment et de l'environnement, où il continue à travailler en tant que consultant à temps partiel.*

*Lors de ses cours de conversation au CCB, il se concentre sur des sujets qui correspondent à l'expérience professionnelle de chaque participant, ainsi que sur des sujets qui font la une des actualités.*

**Robin leads an Upper Intermediate (B2+) English Conversation class on Thursday evenings**

*Robin anime un cours de conversation anglaise de niveau B2+ le jeudi soir*